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Betreft: voorgenomen plaatsing van windmolens nabij A50 
 
Zeer geachte dames en heren, 
 
Op woensdag 5 juni vernamen wij via het Brabants Dagblad, dat het gemeentebestuur voornemens is toestemming te 
verlenen voor de plaatsing van vier windmolens pal langs de A50, o.a. nabij Eerde. Op een door een journaliste van het 
genoemde dagblad gestelde vraag, antwoordde de voorzitter van onze dorpsraad: ‘De gemeente geeft hoog op over 
participatie, maar daar is op dit onderwerp niets van te merken’. Wat schetst onze verbazing: nog op dezelfde dag van 
de publicatie van deze opmerking ontvingen we een telefoontje van een ambtelijk medewerker uit het gemeentehuis 
met het dringende verzoek om op zo kort mogelijke termijn - doch uiterlijk vóór de informatieavond op dinsdag 18 juni - 
om tafel te gaan met vertegenwoordigers van het bedrijfsleven en Renewable Energy Factory en betreffende ambtelijk 
medewerker. Uiteraard heeft onze raad daarmee ingestemd. Het gesprek heeft gisteravond plaatsgevonden. Ondanks 
dat wij de verstrekte informatie zeer op prijs hebben gesteld, blijven we ons genoodzaakt zien om u via dit schrijven te 
informeren over onze opvatting over de gang van zaken tot dusverre. 
 
Onze dorpsraad kan zich immers niet aan de indruk onttrekken, dat er zeer zorgvuldig nagedacht is over de planning van 
dit traject waarbij getracht wordt, mogelijk als ongewenst geachte, kritische bemerkingen in de kiem te smoren. Wij 
zullen uitleggen hoe we tot deze stellige opvatting zijn gekomen. Op 25 september 2018 heeft een 
oriëntatiebijeenkomst over dit onderwerp plaatsgevonden. Tijdens deze bijeenkomst hebben vertegenwoordigers van 
onze dorpsraad kritische bemerkingen geplaatst bij het gepresenteerde zoekgebied van de windmolens. Zij hebben toen 
ook reeds de zorgen van onze raad gemeld met betrekking tot de ingrijpende gevolgen die de plaatsing van 
de windturbines decennialang voor de inwoners van ons dorp en de inwoners van het buurtschap Grootdonk in het 
bijzonder met zich mee zal brengen. Verder hebben zij gepleit voor een mogelijkheid tot inspraak. De aanwezige 
deskundigen probeerden de zorgen weg te nemen door op te merken, dat het allemaal niet zo’n vaart zou lopen. Verder 
moest tot december gewacht worden. Dan zou immers het plan concreet uitgewerkt zijn en zou met elkaar in overleg 
getreden kunnen worden. Toen we begin januari nog niets vernomen hadden, hebben we tijdens onze structurele 
overleggen met de buurtadviseur meerdere keren aan de bel getrokken en aangedrongen ons op de hoogte te brengen 
en houden inzake het proces en de besluitvorming ten aanzien van de mogelijke plaatsing van windturbines nabij ons 
dorp. Steeds werd ons geantwoord, dat er nog geen ontwikkelingen gemeld konden worden of dat het nog geen tijd 
was ons daarover nader te informeren. Het moge duidelijk zijn dat het artikel op 5 juni ons om die reden uiterst 
verbaasd heeft en dat het onze raad diep teleur stelt het nieuws over dit onderwerp via de pers te hebben moeten 
vernemen. Helaas heeft onze inbreng en aandringen geen enkel effect gesorteerd! Voor een gemeentebestuur dat zegt 
participatie hoog in het vaandel te dragen vinden wij dat onbegrijpelijk! 
 
Hoe gaat de besluitvorming nu verder verlopen? Het antwoord van het college laat zich raden: De procedure verdient 
geen schoonheidsprijs, maar gegeven de huidige situatie kan het helaas niet meer anders! Immers niet instemmen met 
het voorstel van het college, brengt het aanvragen van de Subsidie Duurzame Energieproductie in gevaar! En ja, er is 
geen mogelijkheid tot inspraak meer, maar de komende tijd kan er nog wel een zienswijze ingediend worden, op basis 
waarvan in een later stadium bezwaar aangetekend kan worden. Dat is weliswaar aan de orde tijdens de 
vakantieperiode, maar helaas kan ook dat niet anders! Hoe groot is het toeval! En dat ten aanzien van een besluit 
waarvan de impact decennialang merkbaar zal zijn en blijven voor Eerde en de inwoners van het buurtschap Grootdonk 
in het bijzonder! 
 
Hoogachtend, 
Namens de dorpsraad van Eerde, 
 
 
 
Frans Zegers, voorzitter. 


